
 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 28. april 2025 
Tidspunkt: kl. 16.30 – 18.30 
Mødeleder: Brian 
 

Deltagere: Brian, Martin, Anders, Gunnar, Dorthe 
 
Fraværende: Lisa, Anja 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem 
og hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) 

 

   

2. Opfølgning fra sidst 
 

 

 Trivsel i SFO på næste gang  

3.  Meddelelser: 
- Skoleleder 
- Formandskab 
- Elevråd 
- Andre 

 

 Orientering om nye elever  
Orientering om 
personalesygemeldinger 
Fællestur for hele skolen til Akva 
Silkeborg slut maj (Skolekredsen 
finansierer) 
Arbejdsdag bliver nok ikke fælles med 
Børnehuset alligevel – afholdes den 
24/5 kl. 10 – 13. 
Personalet må gerne melde ind med 
behov. 
Elevråd: I morgen skal 
undervisningsmiljø-repræsentanten 
rundt i klasserne 

 

4.  Evaluering af 
forældreovertagelse i 
SFO 
 

 Fungerede godt. Super med 
Boldklubben. 
Flere forældre blev hængende ved 
afhentning. Gør det gerne igen. 
 

 

5. Skolemad – 
forsøgsordning 
 

 Som udgangspunkt – positiv 
Der må ikke tages ressourcer fra skolen 
– udgiftsneutral for skolen 
Udfordringer: 

- Det skal være uden 
forældrebetaling 

- Hvad efter forsøget? Økonomi 
- Ingen udgifter til skolen 
- Ingen ekstra opgaver til 

personalet på skolen 

Dorthe tilmelder – 
skriver dog også 
de nævnte 
opmærksomheder 



- Hvad hvis vi ser, at det ikke kan 
hænge sammen? 

6. Godkendelse af budget 
2025 (der udsendes nye 
bilag) 
 

 

 Skolebestyrelsen er bekymret for, at 
gælden hvert år mindst akkumulerer 
600000 kr. Dette forbrug er blot for at 
opretholde minimumsdrift. 
 
Budget 2025 godkendt med følgende 
kommentarer fra bestyrelsen:  
 

- Der er et strukturelt 

underskud, og har været det 

længe. Selvom gælden er 

”nulstillet” pr. 1/1-2024 vil det 

akkumulerede underskud ved 

udgangen af 2025 

sandsynligvis antage 1,2 mio. 

Det er en stor del af det 

samlede årlige driftsbudget, og 

bestyrelsen anser det for 

overordentligt vanskeligt at 

kunne nedbringe dette inden 

for en overskuelig fremtid.  

 

- Der er i budget 2025 skåret 

helt ind til benet. Der er 

begrænset luft til evt. 

langtidssygemeldinger og 

andre ikke forudsebare ting 

som sker ud af det blå. 

 

- Der er stor forskel på den 

vedligeholdelsesmæssige 

standart på tværs af de 

kommunale skoler. Bestyrelsen 

udtrykker bekymring over at 

der ikke er vilje eller evne til at 

løfte denne opgave lokalt i 

Gylling. Øget inklusion kræver 

forbedrede rammer, og de 

rammer bliver heller ikke i 

budget 2025 forbedret.  

 

Kommentarer er 
sendt til 
orientering til 
skolechefen 



- Bestyrelsen anerkender, at de 

kommunale budgetter nu og i 

fremtiden kræver stram 

styring, men her er der ikke 

kun skåret ind til benet, men 

helt ind i benet. Vi håber at der 

politisk og forvaltningsmæssigt 

er vilje til at give Gylling skole 

et reelt opnåeligt budget for 

2026, når disse om kort tid skal 

til at besluttes. 

 
7. Opfølgning trivsel, 

herunder kig på resultat 
af trivselsmålingen 2025 
 

 

 Udsat. Kommer på som et af de 
øverste punkter næste gang 

 

8. Næste skoleår – nye 
strukturer mv 
 

 

 Dorthe orienterede om ny struktur, 
der understøtter holddannelser og 
samarbejder, så ressourcer og 
kompetencer udnyttes bedre samtidigt 
med, at der bliver bedre vilkår i forhold 
til at lave en skole, der giver bedre 
deltagelsesmuligheder for alle.  
Skolebestyrelsen tog positivt imod det 
nye tiltag. 
 

Dorthe skal skrive 
ud til alle forældre 
om strukturen 
(skrivet sendes 
omkring sb først)  
+ invitere til 
kaffemøde med 
sb+personale til 
spørgsmål 
 

9.  Eventuelt 
 

 

   

  
 

 

   

  
 

 

   

 


